



## Protokoll LiMUR-möte 04 - Medicinska Föreningen

**Måndag den 28:e oktober kl. 17:00**

Lokal: Timjan

Kallade:

*LiMUR-medlemmar:* Klara Nilsson, Lukas Sjöo, Maja Åström

*Övriga:* Éva Tamás (PA), Katarina Kågedal (Vice.PA), Linnea Båfält (MF ordf.), Lennart Nilsson (Inspektor), Emilia Östholm (Studentrepresentant UKR arbetsgrupp läk)

Bilagor:

Bilaga 1 - Föregående mötesprotokoll

Bilaga 2 - Synpunkter prioriteringslista VFU

---

### 1. Mötets öppnande

Klara öppnar mötet 17:01

### 2. Val av sekreterare

Lukas nomineras och väljs till mötessekreterare.

### 3. Val av justeringsperson

Maja nomineras och väljs till justeringsperson.

### 4. Närvarande

LiMUR i sin helhet, Lennart Nilsson och Emilia Östholm

### 5. Föregående mötesprotokoll

Mötesprotokollet för LiMUR-möte 03 godkänns och läggs till handlingarna.



6. Anmälan av övriga frågor  
Maja anmäler den övriga frågan ”Söka amanuens med släpande tentamen”.  
Klara anmäler den övriga frågan ”Tackaktivitet”.
7. Fastställande av dagordningen  
Dagordningen fastställs med tillägg av de övriga punkterna.
8. Hälsorunda  
Genomförs.
9. Programansvarig informerar  
Éva och Katarina har fått förhinder men har skickat mejl med information.  
LiMUR uppmanas se över dokumentet ”Prioritering inom studieort vid VFU” och lyfta revideringar på PU-L i december.
10. Föregående period
  - 10.1. Programråd  
Lukas och Klara närvarade. LiMUR anmälde en fråga om kursråd och hur det används på de olika terminerna. Kursråd hålls på samtliga terminer i olika former. LiMUR förespråkar en kontinuitet på samtliga terminer. Programledningen frågade LiMUR om programmet kan bistå med någon hjälp när det kommer till rekrytering av temagrupsrepresentanter. Lukas lyfte detta på TRaM där många bra förslag togs upp och kommer återkoppla detta till programledningen.
  - 10.2. NaTLäK  
Lukas och Klara deltog under två dagar. Under den första dagen hölls flera föreläsningar om AI i vården och hur detta ska implementeras i läkarprogrammet. Workshops på temat VFU-handledare och bedömning på VFU stod på schemat under den andra dagen.



**10.3.** Extrainsatt PU-L

Lukas och Klara deltog. Beslut fattades att underlaget som presenterades inte var tillräckligt för att fatta beslut om det besparingspaket som presenterades. Nästa extrainsatta PU-L blir 8 november.

**10.4.** OMSiS

Lukas och Klara deltog. Det var mycket lärorikt och många nya kontakter knöts.

**10.5.** TRaM 01

Lukas höll i TRaM där bland annat diskuterades mötestider för temagruppsmöten och hur programmet bistå vid rekrytering av temagrupsrepresentanter. Protokoll från mötet läggs upp på hemsidan.

**10.6.** POP

Lukas och Klara deltog.

**10.7.** Projektmöte; utvärdering av regionalisering

Hölls 24 oktober. Arbetet är påbörjat med hur byte av huvudstudieort ska utvärderas. Det som diskuterades var tidsram, vilka terminer utvärderingen ska ske på och generella teman på enkäterna för varje termin.

**11.** Kommande period

**11.1.** Preklin-KRaM 02

Hålls 29 oktober. Bland annat kommer återkoppling till studenterna av det som tas upp på exempelvis FUM och KRaM diskuteras.

**11.2.** Stormöte gällande demokratisering av Medicinska Föreningen

Hålls 31 oktober. LiMUR uppmärksammar vikten av att LiMUR lämnar sitt perspektiv i demokratiseringsfrågan.



- 11.3.*        Diskussionsforum med T5 gällande regionaliseringen  
Äger rum 1 november. Lukas och Klara håller i diskussionsforumet tillsammans med programledningen. Inbjudna till mötet är studenterna på termin fem, inspektor Lennart Nilsson, studievägledare och arbetsmiljöansvarig Thea Davidsson i MF. På mötet kommer studenternas frågor och förbättringsförslag kopplade till regionaliseringen bemötas av programledningen och diskuteras.
- 11.4.*        Uppsamlingsmöte med Medicinska Föreningen  
Sker 3 november.
- 11.5.*        UB-möte Consensus  
Äger rum 12 november
- 11.6.*        FUM 02  
Äger rum 13 november. LiMUR kommer informera om LiMURs verksamhetsplan och arbetet med utvärdering av byte av huvudstudieort. LiMUR hoppas på inval till LiMURs vakanta poster.
- 11.7.*        LiMUR:s bidrag till Medicinska Föreningens julkalender  
Deadline är 17/11. LiMURs bidrag diskuteras.
- 11.8.*        Digitaliseringsråd  
Äger rum 19 november. Diskuteras huruvida en studentrepresentant kan tillsättas som representant i digitaliseringsrådet.
- 11.9.*        Klin-KRaM  
Äger rum 21 november.



**12.** Beslutspunkt: studentrepresentant studieortsrådet Linköping

Studieortsrådet har efterfrågat kontinuitet i studentrepresentanten i rådet. Därmed anser LiMUR att en studentrepresentant bör sitta på posten under fyra terminer. LiMUR beslutar att rekommendera Melker Lundström K8 till studentrepresentant i studieortsrådet fram till 1 juli 2026. Beslutet om studentrepresentanter fattas av MF-styrelsen.



**13. Informationspunkt: UKR arbetsgrupp läk**

Emilia informerar.

Det kommer hållas fortbildning för handledare i sydöstrasjukvårdsregionen. Det kommer vara fyra tillfällen där varje ort har ansvar för varsitt tillfälle där varje tillfälle har ett tema. Kalmars tema är professionell utveckling och stöd för olika studenter när motivationen varierar. Jönköpings tema är hur man handleder tidseffektivt. Norrköpings tema är bedömning och återkoppling och stöd som examinator. Linköping tema är studentperspektivet och hur en student reflekterar över VFU och målmedveten VFU. En diskussion som lyfts i arbetsgruppen är om gemensamma riktlinjer och tydliggörande kring befintliga riktlinjer för VFU-handledare kring hur man ska förhålla sig till önskemål om att få fördela de 24 timmar VFU på tre i stället för fyra dagar. Detta framför allt inom primärvården då tre längre dagar kanske inte ger lika meningsfull VFU. KUA/KUM har diskuterats och planeras flyttas till T10. Placeringens läng i veckor diskuteras också. KUA/KUM kommer diskuteras vidare 5 november när ett möte gällande kursplaner för T10 – T12 ska diskuteras. Arbetsgruppen har också diskuterat Ortrac och särskilt på T6 huruvida AT-läkare ska kunna skriva under medicinska procedurer. Just nu är det endast legitimerad personal som kan. Utbildning i hur studenter ska bedömas har arbetats med. Särskilt med avseende på ur studenter kan vara olika och samtidigt bli rättvist bedömda. Möte om T9 har hållits och det går enligt plan. Det finns en platsbrist i MALA3 när alla behöver IKT-salar och salar för seminarium. I arbetsgruppen har det diskuterats teori-måndagar i stället för teori-fredag som åtgärd till platsbristen. Regionaliseringens fördelningsnyckel ska diskuteras på ett möte med UBA. Studieorter med få studenter blir mycket sårbara.



## 14. Övriga punkter

### 14.1. Enkäter inför FUM

Inför FUM01 skickades via kursrepresentanterna enkäter ut för att samla in åsikter kring det som skulle diskuteras på FUM01. Syftet var att det skulle göra det lättare för kursrepresentanterna att redovisa hela kursens åsikt och vara representativa för hela kursen i diskussionerna på FUM. LiMUR diskuterar invalet av kursrepresentanter under uppöppet. LiMUR tar med sig frågan om hur kursrepresentanter blir invalda, utreder vidare hur det ser ut i dag och hur det kan förbättras. LiMUR ser positivt på grundtanken att öka engagemanget och representativiteten i FUM. Däremot ställer sig LiMUR ifrågasättande till enkäterna inför FUM. Detta grundar LiMUR bland annat i att en ökad enkätkör bör undvikas och att kursrepresentanterna förväntas representera sin kurs enligt den representativa demokratin som appliceras i föreningen. I stället föreslår LiMUR att det bör arbetas med invalet av kursrepresentanter för att behandla problematiken med representativiteten.

### 14.2. Revidering prioriteringslista VFU inom huvudstudieort

LiMUR konstaterar att det behöver efterforskas vad det innebär på samtliga orter att öka dagspendlingsavståndet med 10 minuter. Förslagsvis undersöker utbildningsansvarig på varje ort hur det skulle påverka på varje ort. "Prio-inflation" diskuteras också. Det finns en problematik med om många studenter på en termin och ort har prioritet under hela utbildningen och de få utan prio alltid får de placeringar med långt pendlingsavstånd.

### 14.3. Konkretisering av verksamhetsmål

Diskuteras kort.



- 14.4. Söka amanuens med släpande tentamen  
Maja informerar om att de på T3 har fått mycket information om amanuenser, stipendier och forskning. Det finns nu som krav vid rekrytering att studenter måste vara i fas med sina studier. Flera frågeställningar dyker upp i samband med detta som exempelvis om huruvida det alltid varit ett krav och om det är rättvist gentemot studenter att gå miste om sin enda chans att söka amanuienstjänster. LiMUR diskuterar hur frågan utreds vidare och på vems bord det ligger. LiMUR tar med sig detta och undersöker vidare.
- 14.5. Tackaktivitet  
Diskuteras vidare utanför mötet.
15. Utvärdering av mötet  
Genomförs
16. Nästa möte  
Preliminärt 25 november 2024
17. Mötets avslutande  
Mötet avslutas 19:09

Ordförande

Klara Nilsson

Sekreterare

Lukas Sjöo

Justeringsperson

Maja Åström